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FRA AFDELINGSBESTYRELSEN FEBRUAR 2024 

Referat af afdelingsmødet i Lejerbo afd. 283-0 den 28. februar 2024 

Deltagere: 13 beboere + varmemesteren. 

Dagsorden til afdelingsmødet: 
1. Valg af dirigent. 
2. Fremlæggelse af beretning for perioden siden  

sidste Afdelingsmøde. 
3. Fremlæggelse af regnskab og godkendelse af afdelingens driftsbudget 

for det kommende år. 
4. Behandling af indkomne forslag. 

a. Container til hæk og haveaffald i perioden 22/6 -8/7-2024 
b. Ny bede. 

5. Valg af bestyrelsesmedlem. Kate Rauhe Jensen er på valg. (modtager 
genvalg) 

6. Valg af suppleanter til bestyrelsen Birthe Birkely og Birgitte Dalsgaard er 
pt. suppleanter. 

7. Valg af repræsentantskabsmedlemmer, Judith Lauridsen og Birte Birkely 
er pt. repræsentantskabsmedlemmer. 

8. Eventuelt. 

Ad 1. Valg af dirigent. 

Varmemester Kim Møller blev forslået uden modkandidater, og blev derved 

valgt som dirigent. 

Han takkede for valget. Han kunne konstatere at der var udsendt rettidigt 

indkaldelse til mødet. 

Ad 2. Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste afdelingsmøde. 

Formand Ulla-Helena Jensen aflagde beretningen (Beretningen er vedlagt) 

Beretningen blev godkendt uden bemærkninger. 

Ad 3. Fremlæggelse af regnskab og godkendelse af afdelingens 
driftsbudget for det kommende år. 

Regnskabet blev fremlagt, der var ingen bemærkninger til regnskabet.  
Driftsbudgettet blev godkendt uden bemærkninger. 
 
Ad 4. Indkomne forslag. 

a. Container til hæk og haveaffald i perioden 22/6 -8/7-2024 
Forslaget om container blev vedtaget. 

b. Forslag om insektvenlig beplantning på plænen ved æbletræerne. 
                Der blevet givet tilsagn fra forsamlingen til at gå videre med projektet.  
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FRA AFDELINGSBESTYRELSEN FEBRUAR 2024 

Der kom mange ideer til valg af planter, løg, krydderbed og ris hegn / 
brændestabel m.m. 
 

Ad 5. Valg af bestyrelsesmedlem. 

         Kate Rauhe Jensen blev enstemmigt genvalgt. 

Ad 7. Valg af suppleanter til afdelingsbestyrelsen. 

Som kandidater for en 1-årig periode blev foreslået og valgt: Birthe Birkely og 

Birgitte Dalsgaard.  

Ad 8. Valg af repræsentantskabsmedlemmer. 

Som afdelings repræsentanter det næste år, blev Judith Lauridsen og Birthe 

Birkely foreslået og genvalgt 

Ad 9. Eventuelt. 

Der blev påtalt at 2 gadelamper som tilhører kommunen har været ude af drift i 

længere tid, varmemesteren vil tage sig af problemet. 

Der var spørgsmål om maling af carporte. Ny maling vil ifølge vedligeholdes 

planen ske i 2025. 

Udskiftning af afdelings hække var til debat. Det kan blive en bekostelig affære, 

derfor skal der fagfolk til at vurdere hvad der kan gøres og til hvilken pris. 

Der har været afskalling på de nymalede skurer, varmemesteren kontakter 

maleren. 

Der har været et tilfælde af murbier, varmemesteren tager sig af problemet. 

Spørgsmål til fornyelse af badeværelser, her er der p.t. ikke planer om en 

generel udskiftning, da de må antages at have en pæn rest levetid.  

 

Dirigenten takkede for god ro og orden under mødet. 

Afdelingsmødet sluttet. 

 

Referat v. Leif Sepstrup 

Snejbjerg d. 29/2-2024 

 


